



Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo

Møtedato Tid: Sted:
09.12.20 18:30 Digitalt møte (Teams)

Forkortelse	Deltakere	Til stede	Sendes
LUK	Lise Ulleberg Kirkemo	X	
RJ	Raymond Johansen	X	
SAK	Stig A. Kristiansen	X	
MJ	Monica Jersing	X	
MS	Morten Smestad	X	
JN	Jeanine Neegaard	X	
LD	Line Dammen	X	
Referent:	Stig A. Kristiansen		

Pkt.	Tekst	Ansv.	Frist
------	-------	-------	-------

20/66	Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 11.11 Gjennomgang av referat fra styremøtet 11.11. Vedtak: vedtatt uten anmerkninger	INFO	
20/67	Innkommet post - Leieavtale med Statsbygg for bruk av Bredtvet er mottatt - Terminliste fra NSchK for 2021 Og 2022 mottatt Vedtak: tatt til etterretning	INFO	
20/68	GF 2021: kunngjøring m.m. – hva om vi ikke kan gjennomføre? Dato for GF er publisert på FB. Blir publisert på websiden i løpet av kort tid. Legges ut i kalenderen på web. Årets GF kan, dersom smittesituasjonen krever det, gjennomføres digitalt. Dersom det er nødvendig må vi søke om å gjennomføre GF på denne måten.	SAK/RJ ALLE	



	Vedtak: som redegjort ovenfor		
20/69	<p>Bomnøkkel # 2 til hytta og informasjon til medlemmene om bruk</p> <p>Forslag fra leder at den som har bomnøkkel # 2 er hytteansvarlig.</p> <p>Styret er uenig i dette. Vi har ikke hatt en egen hytteansvarlig tidligere. Dette er et felles ansvar blant alle medlemmer. Styret som organ har det overordnede ansvaret for hytta.</p> <p>Det bør lages en instruks for bruk av hytta. Større ting som må gjøres i løpet av året, bør gjøres med faste intervaller (tas inn i instruksen). Hva den enkelte som låner/bruker hytta skal gjøre etter bruk, tas også inn i denne instruksen.</p> <p>Alle som har input til hvordan dette bør være og hva som må gjøres, formidler dette til andre i styret slik at vi kan sy sammen en instruks for hytta og bruk av denne.</p> <p>Vedtak: hytta kan brukes av alle medlemmer (kunngjøres på FB og på web). Alle må følge de retningslinjene som gjelder. Gjør man ikke det, mister man retten til å benytte hytta.</p>	ALLE	
20/70	<p>Eventuelt:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Velkomstskriv til nye medlemmer Er diskutert tidligere. Det beste hadde vært om vi kunne hatt noe på plass til januar 2021. Avd. Romerike har sendt et forslag via HS som vi kan bruke. Bør skyves på til etter nyttår da de fleste er opptatte på andre områder for tiden.2. Skar leir Vi har undersøkt muligheten for å bruke dette området. Tilbakemeldingen er at de ikke leier ut til eksterne.3. Juleskriv Vi legger ut en julehilsen til medlemmene litt før jul. <p>Vedtak: som redegjort for ovenfor i forbindelse med de enkelte</p>	ALLE INFO SAK/RJ	



**Norsk Schäferhund Klub
avdeling Oslo**

	sakene.		
--	----------------	--	--

Neste møte: 13. Januar 2021 @ 18:30

Sted: Avtales nærmere

Dato: _____

Lise Ulleberg Kirkemo/sign.

Stig A. Kristiansen/sign.

Raymond Johansen/sign.

Monica Jersing/sign.

Jeanine Neegaard/sign.